
Protokół Nr 282
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 kwietnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 14°°. Posiedzenie otworzył Z- ca
Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 280 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na
2023 rok,

c) wprowadzenia i stosowania wewnętrznej procedury w zakresie
przeciwdziałania niewywiązywania się z obowiązku przekazywania
informacji o schematach podatkowych w Powiecie Koneckim.

4. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego
posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do protokołu Nr 280 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zawnioskowałao rozszerzenie
treści zapisu swojej wypowiedzi w opisie pkt 3 protokołu, dotyczącym informacji

na temat sytuacji finansowej Powiatu Koneckiego.

Zarząd przychylił się do wniosku Pani Skarbnik oraz przyjął protokół

Nr 281 posiedzenia Zarządu Powiatu po uwzględnieniu zmian.

Ad.3
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
Oznajmiła, że proponowana zmiana dotyczy zwiększenia planowanych

dochodów budżetu o kwotę 20 214 zł z przeznaczeniem na finansowanie
zadań w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy 15 762 zł , na realizację

zadań z zakresu oświaty i wychowania 4 000 zł oraz na wydawanie

orzeczeń o niepełnosprawności obywatelom Ukrainy 452 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 62/2023 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu dotyczący zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu

Pomocy na 2023 rok. Oznajmiła, że zmiany w planie Funduszu Pomocy
dotyczą środków uwzględnionych w omówionej wyżej uchwale w sprawie
zmian w budżecie powiatu i przeznaczone są na kształcenie, wychowanie

i opiekę nad dziećmi będącymi obywatelami Ukrainy, w łącznej kwocie
15 762 zł. Szczegółowo omówiła podział środków na poszczególne szkoły.

Dodała, że w planie Funduszu Pomocy uwzględniono także kwotę 452 zł

z przeznaczeniem na wydawanie orzeczeń o niepełnosprawności dla
obywateli Ukrainy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 63/2023 w przedmiotowej sprawie.
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c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie wprowadzenia i stosowania wewnętrznej procedury
w zakresie przeciwdziałania niewywiązywania się z obowiązku

przekazywania informacji o schematach podatkowych w Powiecie
Koneckim. Oznajmiła, że przygotowała procedury, które dotyczyć będą

wszystkich jednostek organizacyjnych powiatu. Jest to obowiązek

wynikający bezpośrednio z Ordynacji Podatkowej i na tej podstawie
wszyscy pracownicy będą zobligowani raportować schematy podatkowe
jeśli takie wystąpią. Poinformowała, że aby zadanie to było prawidłowo

i sprawnie zrealizowane kierownicy jednostek organizacyjnych, naczelnicy
wydziałów oraz pracownicy zostaną w tym zakresie przeszkoleni.
Szkolenie odbędzie się w dniu 22 maja b.r. Podkreśliła, że Wydz. Budżetu
i Finansów organizuje i koordynuje prace związane z wprowadzeniem
procedury MDR.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 64/2023 w przedmiotowej sprawie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1420 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

....................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik
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